
Styrelsemöte v45

Datum: 2020-11-03

Tid: 12:18

Plats: Zoom

Närvarande: Ordförande Leo Okawa Ericson, Vice Ordförande Patrik Wingqvist, Sekreterare Mika Ivarsson,
Studiesocialt Ansvarig Ivar Bennemo, Klubbmästare Sara Liljefors, Klubbmästare Hampus Sandqvist,
Tillg̊angsansvarig Leon Philip, Informationsansvarig Noa Lerch

1 Mötets öppnande

Ordförande Leo Okawa Ericson öppnade mötet.

2 Formalia

Val av justerare

Beslut: att välja Hampus Sandqvist till justerare.

Godkännande av dagordning

Beslut: att godkänna dagordningen.
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3 Lägesrapport

Ordförande Leo Okawa Ericson hade glömt att skriva p̊a kontrakt om Daesken, vilket inte längre är revelant.
Vice Ordförande Patrik Wingqvist har träffat revisor och föreg̊aende vice och hjälpt dem att f̊a den information
de behöver. Han sa att andra sektioner f̊ar ekonomiskt stöd just nu, och att vi kanske kan f̊a motsvarande.
Sekreterare Mika Ivarsson ska skriva föredragningslistan idag.
Studiesocialt Ansvarig Ivar Bennemo har mailat till studenter i masterprogrammet i Data Science om att de
behöver utnämna en studentrepresentant som vi kan välja in under stormötet.
Klubbmästarna Sara Liljefors och Hampus Sandqvist arbetar p̊a en filmkväll (netflix party), och en spelkväll.
De har planerat en syjunta till imorgon.
Tillg̊angsansvarig Leon Philip har köpt in en termometer och satt upp den vid FooBar. Den visade 22◦C när
den sattes upp. Han sa att en master-student har mailat om ovvar. Det verkar bara vara en person som vill ha
en.
Informationsansvarig Noa Lerch har skapat ett formulär för att söka poster för valberedningen, ska översätta
det till engelska idag. Han ska ocks̊a skapa ett event för stormötet.

4 Mötesfr̊agor

Stormötet

Vi diskuterade hur vi verifierar att bara berättigade kommer p̊a stormötet, valde att skicka ut ett anmälnings-
formulär som förra stormötet, och be programansvarig att verifiera emailadresserna fr̊an formuläret. Vi valde
ocks̊a att de kupongerna vi ska ge ut blir till en bokhandel.

AMA

Vi diskuterade när Ask Me Anything-eventet blir. Vi valde att ha det 13ak p̊a Lördag, och att vi skickar ut
information om detta idag.

Rykreteringsbolag

Beslut: att inte marknadsföra bolaget.

5 Övriga fr̊agor

Masterstudenter som vill ha ovvar

Eftersom det bara är en masterstudent som vill ha ovve funderade vi p̊a om vi kan sälja en gammal ovve istället,
d̊a beställning av bara en ovve kan vara sv̊art och/eller dyrt. Vi skulle kunna fr̊aga igen om det är n̊agon som
vill ha en ovve när vi skickar ut föredragningslistan.

Coronakrismöte

Vi hade nydligen ett coronakrismöte som n̊agra i styrelsen missade. En styrelsemedlem som var närvarande
berättade vad som diskuterats.
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Arbetskväll om internationalisering

Vi valde att planera in arbetskvällen Torsdag 17dk.

6 Mötets avslutande

Kl. 13:00

Sekreterare Mika Ivarsson

Ordförande Leo Okawa Ericson

Justerare Hampus Sandqvist
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